

47

SWIFT TRAILER



# A CHANCE TO GET AWAY

The Swift Trawler 47 combines confidence with affordability and it is the ideal boat for travelling with the family. She is designed to take you further faster and appeals for her distinctive character, elegant comfort and extra roominess on board. She is not only ingenious, elegant and incredibly safe, but continues the legacy of a range that is cut out for maritime adventure as much as for social life. The temptation to get away from it all and go exploring in style on this uniquely elegant boat, will appeal to the boat lovers and new travellers in search of the ideal boat.

## **PORTE OUVERTE SUR L'ÉVASION**

*A la fois sûr de lui et simple d'accès, le Swift Trawler 47 est le bateau rêvé pour voyager en tribu. Séduisant par sa personnalité autant que son confort, il a été conçu pour vous emmener plus loin, plus vite, avec encore plus d'espace à bord. En se montrant ingénieux, élégant et incroyablement sécurisant, il s'inscrit dans la tradition d'une gamme taillée pour l'aventure maritime autant que pour l'amitié. Invitant à l'évasion et à la découverte dans un style inimitable, le Swift Trawler 47 séduira aussi bien les aficionados que de nouveaux voyageurs en quête du bateau idéal.*

---





47



## **VERSATILITY** *MODULARITE*

The cockpit is wonderfully modular so that you can enjoy the best of what the sea has to offer. The transom provides access to a large swim platform where you can enjoy leisure activities while at anchor. Already easy to handle with its twin engine, the Swift Trawler 47 can be equipped with joysticks that will make maneuvering in the harbor child's play. Modular and generous, the saloon converts to a guest cabin in a few seconds.



*Modulable à l'envie, le cockpit appelle à savourer le plaisir d'être en mer. Le tableau arrière accédant à une grande plateforme de bain ouvre sur tous les loisirs du mouillage. Déjà ultra-maniable avec sa bi-motorisation, le Swift Trawler 47 peut être équipé de joysticks qui rendront simplissimes les manœuvres au port. Modulaire et généreux, le carré se transforme en quelques secondes en chambre d'amis.*

---

## **FREEDOM** *LIBERTE*

In keeping with the outstanding performance of the range, the Swift Trawler 47's fuel consumption is very reasonable. Note that her fuel tank now has a capacity of 1920 litres and the water tank 680 litres. With three cabins and a sofa bed, the Swift Trawler 47 can provide up to eight very comfortable berths. On the upper deck, enjoy the large convivial lounge with facing seats and the open L-shaped galley, all with high-quality fittings.



*Fidèle aux performances exceptionnelles de la gamme, le Swift Trawler 47 affiche une consommation très raisonnable et une autonomie élargie : réservoirs de 1920 litres de carburant et 680 litres d'eau. Disposant de trois cabines et d'un sofa convertible, le Swift Trawler 47 peut offrir jusqu'à huit couchages dans le plus grand confort. Au pont supérieur, le grand salon en vis à vis et la cuisine en L garantissent une ambiance conviviale dans des aménagements particulièrement soignés.*



## **SAFETY** *SECURITE*

Her robust look instantly inspires safety. This feeling is confirmed on board with a very practical open deck plan. Large walkways and several hand rails make passengers feel extra safe moving around. On the large flybridge, up to four people can sit up front underway, facing the sea. The Swift Trawler 47's wheelhouse is accessed from a side door to starboard. It is bathed in natural light and offers excellent visibility from the central driving station.

*Son look robuste inspire un sentiment de sécurité immédiat. L'impression se confirme à bord avec un plan de pont dégagé et très pratique. De larges passavants et de nombreuses mains courantes assurent la plus grande sérénité aux passagers. Sur le vaste fly, jusqu'à quatre personnes peuvent s'asseoir face à la mer, aux premières loges en navigation. Côté timonerie, le Swift Trawler 47 offre une belle lumière naturelle et une visibilité exceptionnelle depuis le poste de pilotage centré et accessible par la porte latérale tribord.*





HARD TOP



TOP VIEW - FLY



MAIN DECK



LOWER DECK

**PROVISIONAL GENERAL SPECIFICATIONS | CARACTÉRISTIQUES GÉNÉRALES PROVISOIRES**

Hull length | *Longueur coque* ..... 12,77 m - 41'11"  
 Length overall | *Longueur hors-tout* ..... 14,74 m - 48'4"  
 Overall width | *Largeur hors-tout* ..... 4,5 m - 14'9"  
 Hull beam | *Largeur coque* ..... 4,42 m - 14'6"  
 Light displacement | *Déplacement léger* ..... 12 685 Kg - 27,958 lbs  
 Draught | *Tirant d'eau* ..... 1,15 m - 3'10"

Air draught max | *Tirant d'air max* ..... 5,79 m - 18'12"  
 Engine power | *Puissance moteur* ..... 2x425 CV - 2x425 HP  
 Fuel capacity | *Réservoir carburant* ..... 1 930 l - 510 US gal  
 Water capacity | *Réservoir d'eau* ..... 640 l - 169 US gal  
 EC Certification requested | *Certification CE demandée* ..... B14/C16



**BENETEAU**  
AVANT-GARDE IN BOATING

[www.beneteau.com](http://www.beneteau.com)

SPBI SA - Parc d'Activités de l'Eraudière - BP 45 - 85170 DOMPIERRE SUR YON - Tél (33) 2 51 31 78 10 - Fax (33) 2 51 31 78 20 - SA au capital de 51.541.628 € - RCS La Roche sur Yon 491 372 702

This document is not contractual. All descriptions, illustrations, etc. are only an indication. We reserve the right to modify or improve our productions without notice.

Ce document n'est pas contractuel. Les descriptions, illustrations, etc. sont données à titre indicatif. Nos modèles peuvent subir certaines modifications ou améliorations de série sans préavis.

Concept and Graphics: **arsmedia** (Turin, Italy) - Photos: Nicolas Claris - 410 Films

*\*Avant-garde dans la plaisance*

Code 0119ST47